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Opintien koululta vapautuu tiloja kesällä 2022, kun uuden yhtenäiskoulun 2. 
vaihe valmistuu ja oppilaat siirtyvät uusiin luokkatiloihin. Opintien kiinteistö ei 
saa jäädä tyhjilleen siirron jälkeen, vaan tilojen uusiokäyttöä tulee alkaa 
valmistella. 

Korona-aika on lisännyt etätyöskentelyä, joka ei aina onnistu kotona. Uutta 
asuin- tai työpaikkaa etsivälle on merkitystä sillä, onko kunnassa tarjolla 
etätyöskentelyyn soveltuvia tiloja. Lisäksi kunnassa on havaittu, että sillä voisi 
olla tarvetta uusille nykyisiin työskentelytapoihin soveltuville kokoustiloille.  

Opintien koulun käytöstä vapautuvat tilat voivat vastata tähän kysyntään, sillä 
niissä on potentiaalia hyvin soveltuvina ja helposti muokattavissa olevina näihin 
tarpeisiin.    

Ehdotamme, että kunta selvittää mahdollisuutta hyödyntää Opintien koululta 
vapautuvia tiloja etätyöpisteinä, näyttely- ja kokoustiloina.  Kuntalaisten ja 
yritysten kiinnostusta ja tarvetta etätyöskentelytiloille voisi selvittää esim. 
kyselyllä.  
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